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Функционерка ДС Наташа Вучковић изјавила је данас да разматра да ли ће се
кандидовати за председницу те партије и додала да ће се определити након што буде
сагледала да ли ће моћи да одговори на све захтеве и проблеме.

  

  

"То је још увек, ја бих рекла, у знаку разматрања. Мислим да човек мора да буде врло
одговоран кад се упушта у такву једну трку или позицију. Мора да измери могућност да
ли ће моћи да одговори на све", рекла је Вучковић за Б92.

  

Појаснила је да мисли на финансијске проблеме које ДС има још из 2012., унутрашње
реформе, програмско унапређење и јачање коалициониог капацитета, као и на
припреме за наредне изборе, како председничке тако и парламентарне.
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Такође, навела је и да су Бојан Пајтић и Драган Шутановац одлични кандидати за ту
функцију и додала да ДС има још сјајних људи који би у овом тренутку могли да је воде.

  

"Мислим да је за ДС важно да се не поведе за неким моделима да један човек, односно
функционер може да донесе сва решења. Било би добро да се у наредном периоду
определимо за тимски дух у коме ћемо поделити улоге и решавати проблеме".

  

(Танјуг)
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